
Pani Elżbieta Kaufman-Suszko: „Jeden z przedstawicieli organizacji 

pozarządowych powiedział, że Zarząd Województwa dysponuje jakąś 

niewykorzystaną kwotą środków finansowych jeszcze w tym roku w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Jeżeli tak jest, to ja mam ogromny apel 

o to, żebyśmy pamiętali, że bardzo pięknie rozwijają się różne inicjatywy w 

ramach ekonomii społecznej i jak będziemy te pieniądze dzielić, to nie 

powinniśmy zapominać o tym, że powstało ileś tam centrów integracji 

społecznej i żeby one nie umarły śmiercią naturalną”. 
 


